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NOTIFICATION
The following notification is being circulated in accordance with Article 10.6
	1.
	Member to Agreement notifying:  United States 

If applicable, name of local government involved (Article 3.2 and 7.2):   

	2.
	Agency responsible:  Agricultural Marketing Service (AMS, USDA) (628)

Name and address (including telephone and fax numbers, email and website addresses, if available) of agency or authority designated to handle comments regarding the notification shall be indicated if different from above:   

	3.
	Notified under Article 2.9.2 [ X ], 2.10.1 [   ], 5.6.2 [   ], 5.7.1 [   ], other:  

	4.
	Products covered (HS or CCCN where applicable, otherwise national tariff heading. ICS numbers may be provided in addition, where applicable):  Fruits and Vegetables 
(HS Chapter 7, Chapter 8, ICS 67.080)

	5.
	Title, number of pages and language(s) of the notified document:  National Organic Program (NOP); Sunset Review (2011) (6 pages, in English).  

	6.
	Description of content:  AMS is proposing to revise the Federal Seed Act (FSA) regulations.  The changes would amend the list of prohibited noxious-weed seeds to reflect the recent addition of four species, deletion of two species, and nomenclature change of four species listed in the Federal Noxious Weed Act (FNWA); update the seed labeling regulations; update the seed testing regulations; update the noxious-weed seed tolerances; update the seed certification regulations; and correct several minor errors, including updating the nomenclature of kinds regulated under the FSA.  The list of noxious-weed seeds would be amended to help prevent the spread of these highly destructive weeds. 
Updating the labeling regulations and noxious-weed seed tolerances would prevent potential conflicts with State regulations, reflect currently used terms, and reflect current industry practices. Updating the seed testing and seed certification regulations would incorporate the latest in seed testing and seed certification knowledge and prevent potential conflicts with State regulations.

	7.
	Objective and rationale, including the nature of urgent problems where applicable:  Protection of human health and safety

	8.
	Relevant documents:  76 Federal Register (FR) 288, 4 January 2011; 7 CFR Part 205  

	9.
	Proposed date of adoption:  

Proposed date of entry into force:  
	
	To be determined

	10.
	Final date for comments:  3 February 2011

	11.
	Text available from: National enquiry point [X], or address, telephone and fax numbers, e-mail and web-site addresses, if available of the other body:  

Internet URLs:

http://edocket.access.gpo.gov/2011/2010-33138.htm http://edocket.access.gpo.gov/2011/pdf/2010-33138.pdf 
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通             报

以下通报根据TBT协定第10.6 条分发
	1.
	通报成员： 美国

如可能，列出涉及的地方政府名称 ( 3.2条和7.2 条)：

	2.
	负责机构：美国农业部（USDA）农产品运销局（AMS）(628)

	3.
	通报依据的条款 2.9.2 [ X ], 2.10.1 [   ], 5.6.2 [  ], 5.7.1 [   ], 其他:       

	4.
	覆盖的产品 ( 如可能，提供产品的HS 或 CCCN编码, 否则提供国家减让表中所列关税税目号。如可能，可另提供国际标准分类ICS号):  水果蔬菜
ICS: 67.080                      
HS: 07；08

	5.
	通报文件的标题, 页数和使用语言:  国家有机计划(NOP)；（2011年）日落审议（6页，英语）

	6.
	内容简述:  农产品运销局提议修订《联邦种子法案》（FSA）法规。此修正将修订禁止的毒草种子列表，以反映近来添加的四个种类、删除的两个种类，并对《联邦毒草法案》（FNWA）中列出的四个种类术语的变更；更新种子标签法规；更新种子测试法规；更新毒草种子的容许限量；更新种子认证法规；并且修改几个较小的错误，包括更新根据《联邦种子法案》管理的种类的术语。修订毒草种子列表，以便有助于防止这些极具破坏性的杂草蔓延。

    更新标签法规和毒草种子的容许限量将防止与国家法规潜在的冲突，反映目前使用的术语，并且反映目前的行业规范。更新种子测试和种子认证法规将编入最新的种子测试和种子认证知识，并且防止与国家法规潜在的冲突。

	7.
	目标和理由, 如是紧急措施，说明紧急问题的性质: 保护人类健康和安全

	8.
	相关文件:   2011年1月4日的联邦纪事（FR）第76卷，第288页；联邦法规法典（CFR）第7编第205部分。

	9.
	拟批准日期:  
拟生效日期:  
	
	待定

	10.
	提意见截止日期:  2011/02/03

	11.
	文本可从以下机构得到：国家咨询点 [X] 或其他机构，地址、 电话和传真号, e-mail 地址和网址:  



